
 

A  kademický
SenátPF  

 

 

 

Zápisnica 04/2023 

zo zasadnutia Akademického senátu PF UKF v Nitre, 6. novembra 2023 

 

Prítomní (v abc poradí): doc. PaedDr. Peter Brečka, PhD.; Mgr. Natália Czaková, PhD.; doc. PhDr. Viktor Gatial, 
PhD.; PaedDr. Soňa Grofčíková, PhD.; prof. PaedDr. Alena Hašková, CSc.; Dagmara Jóriová; doc. PaedDr. 
Dana Kollárová, PhD.; Mária Nagyová; Jaroslava Tomková ; Mgr. Branislav Ziman; Kristína Železníková (11) 

Neprítomný/ospravedlnený: doc. Mgr. Pavol Brezina, PhD. (1) 

Hostia (v abc poradí): doc. PaedDr. Lívia Fenyvesiová, PhD.; doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD.; doc. Ing. Ivana 
Tureková, PhD. MBA (3) 
 
Akademický senát PF bol počas celého zasadnutia uznášaniaschopný. Podľa prezenčnej listiny AS PF v Nitre, 
zo dňa 6. novembra  2023, bolo prítomných 11 členov.  
 
 
Priebeh zasadnutia 

Bod 1 – Otvorenie 

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre, doc. PaedDr. Dana Kollárová, PhD. na úvod pracovného rokovania privítala 
všetkých členov AS PF UKF v Nitre a hostí – dekana PF UKF, doc. PaedDr. Gábora Pintesa, PhD., prodekanku 
pre vzdelávanie, doc. PaedDr. Líviu Fenyvesiovú, PhD. a prodekanku pre vedu a výskum, doc. Ing. Ivanu 
Turekovú, PhD. MBA. 

Pri otvorení bolo prítomných 10 členov AS PF UKF v Nitre, z horeuvedených prítomných členov  (11), nebola 
ešte v úvode prítomná PaedDr. Soňa Grofčíková, PhD. Na funkciu zapisovateľky navrhla predsedníčka AS PF 
UKF v Nitre Kristínu Železníkovú a za overovateľov zápisnice určila Mgr. Natáliu Czakovú, PhD. a Mgr. 
Branislava Zimana. 
 
 
Bod 2 – Schválenie programu 
 
Po otvorení rokovania predsedníčka AS PF UKF v Nitre oznámila prítomným členom AS a hosťom, ktorí sa 
zúčastnili tohto zasadnutia návrh programu a vyzvala ich, aby vyslovili prípadné návrhy na jeho zmenu, alebo 
doplnenie. Keďže nikto z prítomných nemal žiadne pripomienky, pristúpilo sa k hlasovaniu o pôvodnom 
programe. 

Navrhnutý program zasadnutia bol jednohlasne odsúhlasený. 

 

Program:  

1. Otvorenie 
2. Schvaľovanie návrhu programu zasadnutia 
3. Prerokovanie dokumentu Možnosti štúdia, ponuka študijných programov PF UKF v Nitre a podmienky 

prijatia na bakalárske, magisterské a doktorandské študijné programy v akademickom roku 2024/2025 

 AKADEMICKÝ SENÁT 
Pedagogickej fakulty UKF v Nitre 

Dražovská 4, 949 01 Nitra 
 



4. Schvaľovanie Rokovacieho poriadku Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre 
5. Voľba členov Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre 
6. Rôzne 
7. Záver 

 
Hlasovania sa zúčastnilo 10 členov: 
Za:  10 
Proti:   0  
Zdržal sa: 0 
 
Po schválení programu nasledovala kontrola uznesení. Z predchádzajúceho zasadnutia AS PF UKF v Nitre 
vyplynula jedna úloha v presnom znení:  
Uznesenie 03/03/2023 
AS PF UKF v Nitre prerokoval a schválil v súlade s čl. 18 Štatútu UKF bodom b)6 ako aj v súlade s Rokovacím 
poriadkom AS PF UKF v Nitre, jeho článkom 8, bodom 1 a 2 – Komisie AS fakulty v uvedenom zložení, pričom 
bude rešpektovať písomné vyjadrenie doc. PaedDr. Petra Brečku, PhD. 
 
Predsedníčka AS PF UKF v Nitre prítomných informovala, že dňa 5. 9. 2023 pán doc. PaedDr. Peter Brečka, 
PhD. jej písomne doručil svoj súhlas s členstvom vo volebnej komisii.AS PF UKF v Nitre. 
 
V tejto časti rokovania sa dostavila aj pani PaedDr. Soňa Grofčíková, PhD., bolo teda prítomných 11 členov AS. 
 
 
Bod 3 - Prerokovanie dokumentu Možnosti štúdia, ponuka študijných programov PF UKF v Nitre a 
podmienky prijatia na bakalárske, magisterské a doktorandské študijné programy v akademickom roku 
2024/2025 
 

Predkladateľkou dokumentu určeného na schválenie bola prodekanka PF UKF pre vzdelávanie, doc. PaedDr. 
Lívia Fenyvesiová, PhD. Dokument v jeho plnom znení mali k dispozícii všetci členovia AS PF UKF v Nitre na 
e-portáli doc.ukf.sk. Predsedníčka AS PF UKF v NItre, doc. PaedDr. Dana Kollárová, PhD., vyzvala pani 
prodekanku, aby priblížila východiská a tvorbu predkladaného dokumentu.  
 
Pani prodekanka objasnila, že na tvorbe spomínaného dokumentu sa podieľali vedúci katedier v spolupráci 
s garantmi jednotlivých študijných programov. V dokumente sú zadefinované študijné programy, ktoré sú 
ponúkané na ďalší akademický rok, podmienky prijatia na jednotlivé programy a v externej forme štúdia aj 
poplatky, ktoré predložila na kolégiu dekana pani tajomníčka PF UKF, Ing. Lucia Bezáková. Pani prodekanka 
zdôraznila, že dokument prešiel kolégiom dekana a v tejto podobe je predložený na schválenie. 
 
Po predstavení dokumentu otvorila predsedníčka AS PF UKF v Nitre rozpravu k tomuto bodu programu. Do 
rozpravy sa prihlásila PaedDr. Soňa Grofčíková, PhD., ktorá najskôr upozornila na menší formálny nedostatok 
(dokončenie vety), na ňu plynule nadviazala aj pani prodekanka s upozornením na ďalšiu formálnu úpravu 
dokumentu, ktorou je, že v súvislosti s podávaním prihlášky je uvedené telefónne číslo na Regionálny úrad ŠS 
v Nitre. Toto číslo bude z dokumentu odstránené, aby to nebolo pre študentov v rámci iných okresov SR mätúce 
(str. 5).  
 
K uvedenému bodu neboli ďalšie pripomienky, ani návrhy. Keďže ide o dokument, ktorý sa vzťahuje k vlastnému 
vnútornému systému zabezpečovania kvality vzdelávania, dala predsedníčka AS PF UKF v Nitre o tomto 
dokumente hlasovať. 
 

 

 

 



Uznesenie 01/04/2023 

AS PF UKF v Nitre prerokoval predložený dokument Možnosti štúdia, ponuka študijných programov PF UKF v 
Nitre a podmienky prijatia na bakalárske, magisterské a doktorandské študijné programy v akademickom roku 
2024/2025 a v súlade s čl. 18, bodom 11 b)6 Štatútu UKF v Nitre predložený dokument schvaľuje. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov: 
Za:   11 
Proti:   0  
Zdržal sa: 0 
 
 
Bod 4 - Schvaľovanie dokumentu Rokovací poriadok Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre 
 

Predkladaný dokument k schvaľovaniu mali všetci členovia AS PF UKF v Nitre zverejnený v e-portáli doc.ukf.sk. 
Predkladateľkou dokumentu Rokovací poriadok Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre (ďalej len disciplinárna 
komisia - DK), bola prodekanka PF UKF, doc. PaedDr. Lívia Fenyvesiová, PhD. Predsedníčka senátu ju vyzvala, 
aby stručne uviedla metodiku tvorby predkladaného dokumentu Rokovací poriadok DK PF UKF a vyzdvihla 
kľúčové zmeny, ktoré v ňom nastali. 

Pani prodekanka uviedla, že predkladaný dokument vychádza z aktuálneho Štatútu UKF, pretože sa menil jeho 
obsah. V súlade s týmto dokumentom vedenie PF UKF v Nitre teda vydáva nový rokovací poriadok DK PF UKF, 
pretože každá DK sa riadi vlastným rokovacím poriadkom, ktorý vydáva fakulta. Dodala, že na fakulte bol síce 
rokovací disciplinárny poriadok pre študentov, pochádza však z roku 2008 a počas pôsobenia komisie sa 
členom vynáralo množstvo otázok. Ako príklad uviedla, že predchádzajúci rokovací poriadok nehovoril o tom, 
kedy je DK uznášaniaschopná. Taktiež nebolo v ňom zadefinované, kedy môžu schváliť opatrenie, prípadne, 
kedy je disciplinárne opatrenie prijaté. 

V novom predkladanom dokumente je presnejšie zadefinované členstvo v DK. Nový disciplinárny poriadok 
definuje konkrétnejšie disciplinárny priestupok. Predkladateľka navrhla do prerokúvaného dokumentu aj to, aby 
sa za priestupok považovalo aj neuhradenie poplatku za štúdium, pretože mnohokrát to boli priestupky práve 
kvôli nezrealizovanej platbe školného zo strany študenta. Tiež upozornila na možnosť dať podnet a začať 
disciplinárne konanie aj na podnet od cvičného učiteľa,  ktorý nie je členom Akademickej obce PF UKF v Nitre. 

Pani prodekanka zdôvodnila, že kvôli transparentnosti postupovala pri navrhovaní členov do DK tak, že oslovila 
vedúcich pracovísk, aby oni zasielali svoje návrhy priamo predsedníčke AS  PF UKF v Nitre, aby nevznikol 
konflikt záujmov, že si predseda komisie vyberá ľudí do DK. Predsedníčka AS PF UKF v Nitre, doc. PaedDr. 
Dana Kollárová, PhD. potvrdila, že vedúci jednotlivých pracovísk posielali návrhy a súhlasy navrhovaných 
členov AO priamo jej a v spolupráci s vedením volebnej komisie AS PF UKF v Nitre, Mgr. Branislavom Zimanom, 
boli spracované a pripravené k voľbe členov DK. 

Dekan PF UKF, doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. navrhol zverejniť na webovú stránku link na dokument, 
v ktorom by bol Návrhový list na člena DK. 

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre poďakovala pani prodekanke, predkladateľke dokumentu za jeho prezentáciu 
a otvorila k tomuto bodu rozpravu. Prihlásili  sa: 

 Mgr. Natália Czaková, PhD., ktorá vyslovila pripomienku k Čl. 2, bodu 3, v ktorom je uvedené, že DK 
má 6 členov a v bode 5 stojí, predsedom DK je prodekan. Jej otázka znela, či treba voliť prodekana? 
Vyslovila názor, že stačí voliť dvoch zástupcov z radu zamestnancov a nie troch. Doc. PaedDr. Lívia 
Fenyvesiová, PhD., prodekanka pre vzdelávanie objasnila, že oproti predchádzajúcemu dokumentu 
z tohto bodu vypustila „spravidla prodekan“ a explicitne navrhuje uviesť „je prodekan“ aj kvôli tomu, že 
prodekan má všetky prístupy k záznamom o študentoch. Predsedníčka senátu túto myšlienku 
podporila s tým, aby sme nevypúšťali voľbu prodekanky, ako jednej z navrhovaných členiek do DK 



a aby sme vo svojej voľbe brali do úvahy uvedený fakt – prodekan pre vzdelávanie má prístupové 
mechanizmy k agende študentov. 

 Doc. PaedDr. Dana Kollárová, PhD. sa zaujímala, či sa DK bude zaoberať anonymami. Členovia AS 
sa dohodli, aby bolo zadokumentované, Čl. 4, bod 1 - podnet sa podáva v písomnej podobe, pričom 
za písomnú podobu sa považuje aj študentský mail, prislúchajúci k doméne ukf.sk, alebo mail cvičného 
učiteľa, ktorý ho posiela z danej inštitúcie – cvičnej školy. DK sa zaoberá len podnetmi, ktoré 
prichádzajú neanonymnou overiteľnou písomnou formou. 

 PaedDr. Soňa Grofčíková, PhD. vystúpila s viacerými pripomienkami: Otázka smerovala aj k Čl. 3, 
bodu 2b) – čo sa bude považovať za  „zneváženia člena akademickej obce“?  V Čl.4 bod 3 vypadlo 
zámeno ,,si“ teda ,,vyžiada si potrebné stanoviská“; 

 Mgr. Natália Czaková, PhD. mala tiež otázku k Čl. 4, bodu 4, konkrétne k forme písomného 
predvolania študenta kvôli disciplinárnemu priestupku. Zaujímala sa, či sa za písomnú formu považuje 
aj predvolať študenta mailom. Prodekanka uviedla, že na mailovú komunikáciu sa to v tomto prípade 
nevzťahuje, pretože nie každý študent si ho prečíta. Písomné oznámenie sa študentovi posiela vždy 
doporučenou poštou. Objasnila, že ak si študent nepreberie poštu, ktorá mu prišla na oficiálnu adresu, 
bude to vyhodnotené, že študent sa nedostavil na disciplinárne konanie. V prípade, že sa študentovi 
zmenia údaje, študent je povinný to vždy oznámiť. 

 PeadDr. Soňa Grofčíková, PhD. upozornila na text v Čl. 5, bod 4 . Navrhla do textu doplniť číselné 
vyjadrenie, teda (4) a v bode 5 (minimálne 3). Nie je tam uvedené, že v prípade rovnakého počtu 
hlasov, má prodekan hlas rozhodujúci, teda návrh na doplnenie textu – „v prípade rovnosti hlasov, 
rozhoduje hlas predsedu“. Upozornila aj na formálnu chybu v Čl. 6, bodu 3 - ,uloženia“ disciplinárneho 
opatrenia, v Čl. 7, bod 3 - rozhodnutie nie do vlastných rúk, ale „doručené poštou do vlastných rúk.“.  
 a Čl. 8, bod 1 – v lehote do 8 dní spresniť. Prodekanka: vysvetlila, že je to aj v zmysle zákona. 8 dní 
začne plynúť až odo dňa, keď si študent prevezme poštu. Je to problém študenta, ak si ju neprevezme. 
Vždy je študent oboznámený s tým, že má doporučenú poštovú zásielku. Posledná pripomienka sa 
vzťahovala k Čl. 9, bod 2 a týkala sa tiež písomnej formy doručenia študentovi. Prodekanka vysvetlila, 
že v takom prípade sa podnet posúva na rektorát a od toho momentu to už nie je záležitosť fakulty. 

 
Predsedníčka AS PF UKF v Nitre, doc. PaedDr. Dana Kollárová, PhD., ukončila rozpravu a po nej navrhla, že 
AS PF UKF v Nitre môže tento predkladaný dokumentu prijať s uznesením schváliť ho s pripomienkami, pričom 
budú uvedené prerokované pripomienky do 7.dní zakomponované do dokumentu, ktorý môže byť následne 
zverejnený. Prodekanka vyjadrila súhlasné stanovisko k zverejneniu dokumentu s pripomienkami. 

 

Keďže nikto z prítomných už nemal do rozpravy ďalšie otázky, návrhy, pripomienky, predsedníčka AS PF UKF 
v Nitre pristúpila k hlasovaniu.  
 
Počas rozpravy musela zo študijných dôvodov opustiť rokovaciu miestnosť členka študentskej časti AS PF UKF 
v Nitre, Jaroslava Tomková.  

 
Uznesenie 02/04/2023 
AS PF UKF v Nitre prerokoval predložený dokument Rokovací poriadok Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre 
a v súlade s čl. 18, bodom 11 b)5 Štatútu UKF v Nitre predložený dokument schvaľuje s pripomienkami. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 10 členov: 
Za:   10 
Proti:   0  
Zdržal sa: 0 
 
 
 
 
 



Bod 5 - Voľba členov Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre 
 
V súlade s rokovacím poriadkom Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre má komisia svojich členov, zo 
zamestnaneckej a študentskej časti Akademickej obce PF UKF v Nitre. Prodekanka pre vzdelávanie dňa 18. 
10. 2023 mailom oslovila všetkých vedúcich jednotlivých pracovísk PF UKF v NItre, aby nominovali 
prostredníctvom návrhového listu (bol súčasťou mailu) za svoje pracovisko členov AO do disciplinárnej komisie. 
Návrhové listy s vyjadrením súhlasu navrhovaného člena mali doručiť predsedníčke AS PF UKF v Nitre, doc. 
PaedDr. Dane Kollárovej, PhD. 
 
Predsedníčka AS PF UKF v Nitre a predseda volebnej komisie AS PF UKF v Nitre, Mgr. Branislavom Zimanom, 
spracovali návrhové listy a materiál predložili, resp. zverejnili členom AS PF UKF v Nitre na e-portáli doc.ukf.sk. 
Navrhnutí za členov Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre boli: 
 
Návrhy kandidátov na člena zamestnaneckej časti Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre: 

 
doc. PaedDr. Lívia Fenyvesiová, PhD.   dekanát (navrhla: doc. Ing. Ivana Tureková, PhD.) 
doc. PhDr. Viktor Gatial, PhD.   KPŠP (navrhla: prof. PaedDr. Marcela Verešová, PhD.) 
PhDr. Denisa Gunišová, PhD.   KPG  (navrhla: PaedDr. Soňa Grofčíková, PhD.) 
doc. PaedDr. Janka Kanásová, PhD.  KTVŠ  (navrhla: Mgr. Natália Czaková, PhD.) 
PaedDr. Janka Satková, PhD.   KVVT (navrhla: PaedDr. Janka Satková, PhD.) 
Mgr. art. Marek Štrbák, PhD., ArtD.  KH  (navrhla: Mgr. Alena Čierna, PhD.) 
Mgr. Diana Židová, PhD.     KAJK (navrhla: doc. Mgr. Elena Kováčiková, PhD.) 

 
Návrhy kandidátov na člena študentskej časti Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre: 

 
Mgr. Katarína Borguľová   2. roč. 1. st. štúdia, ŠP: wVEd22b 
(navrhla: PaedDr. Janka Satková, PhD.) 
 
Dárius Ducký     2. roč. 1. st. štúdia, ŠP: wPSAJ22b  
(navrhla: prof. PaedDr. Marcela Verešová, PhD., KPŠP) 
 
Mgr.  Matúš Guzman   1. roč. 3. st. štúdia, ŠP: Športová edukológia 
(navrhla: Mgr. Natália Czaková, PhD., KTVŠ) 
 
PaedDr. Natália Hrkotáčová  1. roč. 3. st. štúdia, ŠP: Pedagogika 
(navrhla: PaedDr. Soňa Grofčíková, PhD., KPG) 
 
Mgr. Dorothea Salinková   1. roč. 3. st. štúdia, ŠP: Didaktika anglického jazyka a literatúry 
(navrhla: Mgr. Dorothea Salinková, KAJK)  

 
Keďže išlo o personálne záležitosti, vyzvala predsedníčka členov AS k tajnému hlasovaniu. Všetky podklady 
k voľbe členov Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre vrátane hlasovacích lístkov si pripravili členovia volebnej 
komisie AS PF UKF v Nitre. Volebná komisia bola prítomná v plnom zložení – Mgr. Branislav Ziman, doc. 
PaedDr. Peter Brečka, PhD., Mária Nagyová. Predseda volebnej komisie Mgr. Branislav Ziman rozdal 
hlasovacie lístky a pristúpilo sa k tajnému hlasovaniu. V tejto časti bola prítomná už aj Jaroslava Tomková, bolo 
prítomných teda 11 členov AS PF UKF v Nitre. 
 
Osobitne sa hlasovalo za zamestnaneckú časť a študentskú. Krúžkovaním mali členovia AS PF UKF v Nitre 
v súlade so schváleným Rokovacím poriadkom Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre vyjadriť svoje preferencie 
trom navrhnutým členom zo zamestnaneckej časti a trom členom zo študentskej časti. Vyplývajúc z rokovacieho 
poriadku, v ktorom sa uvádza, že predsedníčkou Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre je prodekan pre 
vzdelávanie, predsedníčka AS PF UKF v Nitre odporučila členom senátu brať do úvahy tento fakt pri hlasovaní. 



 
Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov a hlasovali nasledovne: 
Zamestnanecká časť (abecedne): 
doc. PaedDr. Lívia Fenyvesiová, PhD.   (11 hlasov) 
doc. PhDr. Viktor Gatial, PhD.    (6 hlasov) 
PhDr. Denisa Gunišová, PhD.    (7 hlasov) 
doc. PaedDr. Janka Kanásová, PhD.  (6 hlasov) 
PaedDr. Janka Satková, PhD    (1 hlas) 
Mgr. art. Marek Štrbák, PhD., ArtD.   (2 hlasy) 
Mgr. Diana Židová, PhD.    (0 hlasov) 
  
Študentská časť (abecedne): 
Mgr. Katarína Borguľová    (5 hlasov) 
Dárius Ducký      (7 hlasov) 
Mgr. Matúš Guzman     (5 hlasov) 
PaedDr. Natália Hrkotáčová   (8 hlasov) 
Mgr. Dorothea Salinková    (5 hlasov) 
 
Po voľbe členov Disciplinárnej komisie PF UKF musela predsedníčka AS PF UKF v Nitre, doc. PaedDr. Dana 
Kollárová, PhD. z pracovných dôvodov (odborno-metodický seminár pre cvičných učiteľov v rámci Týždňa vedy 
a techniky v Univerzitnej knižnici UKF) opustiť rokovanie. O vedenie ďalšieho rokovania vrátane vyhlásenia 
výsledkov volieb členov AO do Disciplinárnej komisie PF UKF požiadala podpredsedu AS PF UKFv Nitre, doc. 
PhDr. Viktora Gatiala, PhD. Podpredseda AS PF UKF v Nitre, v súlade s Čl. 6 Rokovacieho poriadku AS PF 
UKF v Nitre, bodom 8 vyhlásil výsledky hlasovania. 
 
Pri rovnakom počte hlasov sa pristúpilo k losovaniu. Členmi zamestnaneckej časti Disciplinárnej komisie PF 
UKF v Nitre sú: 

1. doc. PaedDr. Lívia Fenyvesiová, PhD. 
2. PhDr. Denisa Gunišová, PhD. 
3. doc. PaedDr. Janka Kanásová, PhD. 

Členmi študentskej časti Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre sú: 
4. PaedDr. Natália Hrkotáčová 
5. Dárius Ducký 
6. Mgr. Dorothea Salinková 
 

Uznesenie 03/04/2023 
AS PF UKF v Nitre v súlade s Rokovacím poriadkom AS PF UKF v Nitre berie na vedomie výsledky volieb 
členov AO do Disciplinárnej komisie PF UKF. Volebná komisia AS PF UKF v Nitre konštatuje, že voľby členov 
AO do zamestnaneckej aj študentskej časti Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre sa uskutočnili v súlade 
s platnými predpismi.  
 
 
Bod 5 – Rôzne 

 Predsedníctvo AS PF UKF v Nitre informovalo o postupe návrhu člena do Rady kvality zabezpečujúcej 
kvalitu vzdelávania na PF UKF v Nitre za študentskú čas AO. Požiadavka vyšla od podpredsedníčky 
Rady kvality, doc. PaedDr. Kataríny Hollej, PhD. a bola doručená predsedníčke AS PF UKF v Nitre 
mailovou komunikáciou. 

Jednej z členiek Rady kvality (ďalej len RK) skončil mandát, z toho dôvodu bolo treba predložiť Vedeckej rade 
PF UKF v Nitre k 23. 10. 2023  na schválenie nového členka/členku, a to na obdobie 2 rokov. Návrh za člena 
bol podmienený dennou formou 3. stupňa štúdia. Predsedníčka AS PFUKF v Nitre ihneď kontaktovala 
podpredsedu AS PF UKF v Nitre a členky študentskej časti senátu, uskutočnila s nimi online pracovné 
rokovanie, na ktorom im stručne predstavila denných doktorandov jednotlivých katedier a aby mohli vyjadriť 



svoje návrhy na člena RK. Predsedníčka AS PF UKF v Nitre im poskytla Návrhový list na člena RK a požiadala 
členov študentskej časti AS PF UKF v Nitre, aby jej písomne doručili podpísaný návrh člena. Navrhli jednu 
študentku z Katedry pedagogiky, Mgr. Katarínu Muzikovú, študentku 1. ročníka, 3. stupňa vysokoškolského 
štúdia, v Študijnom programe Pedagogika. Predsedníčka AS PF UKF v Nitre si od navrhnutej študentky vypýtala 
písomný súhlas s kandidatúrou. Tento súhlas bol doručený mailovou komunikáciou. Návrhový list s vyjadrením 
súhlasu študentky do RK bol písomne predložený vedeniu fakulty a RK – doc. PaedDr. Gáborovi Pintesovi, PhD, 
doc. PaedDr. Kataríne Hollej, PhD a doc. PaedDr. Lívii Fenyvesiovej, PhD.  
 

 Zo študentskej časti AS PF UKF v Nitre boli artikulované nasledujúce požiadavky: zvyšovanie kvality 
angličtiny v rámci študijného programu. Dekan PF UKF, doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. vysvetlil, že 
táto požiadavka už bola prerokovaná s vedením Katedry anglického jazyka a kultúry. 

 Jaroslava Tomková za študentskú časť tlmočila požiadavku študentov – možnosť zabezpečiť 
mikrovlnky pre študentov v spoločných priestoroch fakulty, nielen pre denných, ale aj pre externých 
študentov.  

 Mária Nagyová, členka študentskej časti AS PF UKF v Nitre upozornila na chýbajúce čiary na 
parkovisku medzi internátom a fakultou – Svätourbanská ulica v Nitre. Zdôvodnila to tým, že komplikuje 
to parkovanie, v prípade čiar by sa na parkovisko zmestilo viac áut. Rovnako chýbajú vyznačené 
parkovacie miesta pre zdravotne znevýhodnených študentov. Tlmočila požiadavku študentov aj 
v súvislosti s navýšením miest na sedenie v spoločných priestoroch fakulty a na prípadnú miestnosť 
(vyčlenený priestor) na stravovanie. 
 

Na uvedené pripomienky študentov reagovala PaedDr. Soňa Grofčíková, PhD., pričom navrhla, aby podnety 
študentov prerokovala predsedníčka AS PF UKFv Nitre, doc. PaedDr. Dana Kollárová, PhD. s pani tajomníčkou 
PF UKF, Ing. Luciou Bezákovou – zabezpečenie parkovania, možnosť navýšenia kapacitných miest na sedenie, 
možnosť zabezpečenia priestorov na stravovanie. 

 
 

Bod 8 - Záver 

V závere zasadnutia podpredseda AS PF UKF v Nitre, doc. PhDr. Viktor Gatial, PhD., poďakoval všetkým 
prítomným členom AS PF UKF v Nitre za spoluprácu a angažovanosť na rokovaní, osobitne poďakoval členom 
volebnej komisie a uzavrel rokovanie.  

 
Nitra, 18. novembra 2023        

doc. PaedDr. Dana Kollárová, PhD. 
         predsedníčka AS PF UKF v Nitre 

 
               
Zápisnicu zapísala a spracovala: 
Kristína Železníková 
doc. PaedDr. Dana Kollárová, PhD. 
         
 
Zápisnicu overili: 
Mgr. Natália Czaková, PhD. 
Mgr. Branislav Ziman 


